

PALM GROVE VILLA 1434

棕榈树林别墅1434

Nevis - Four Seasons Resort

尼维斯 - 四季度假村



Sales Price: USD 1,200,000

销售价: 一百二十万美元

NEVIS STYLE REALTY
premiere real estate - nevis - west indies

Your Real Estate Specialists!

您的房地产专家!

Date: Aug 27 2015

Overview

概述

From this comfortable, 2,773-sq.-ft. (257.6-m²) semi-detached Palm Grove villa, enjoy ocean sunset views from your plunge pool, beside the 18th fairway's water feature on the Robert Trent Jones II Golf Course. With three bedrooms and three bathrooms, the villa is nestled privately amidst lush, mature gardens, yet is conveniently close to the Resort and beach.

从这个舒适的，2773平方英尺的（257.6平方米）半独立式棕榈树林别墅，享受在罗伯特·琼斯二世高尔夫球场的18洞球道水景旁边，从你的跳水池眺望海洋日落美景。

拥有三间卧室和三间浴室，别墅是坐落于郁郁葱葱、花木繁茂的私人花园，然而交通便利，靠近度假村和海滩。

Interior 内装饰

INTERIOR 内装饰

- Vaulted cathedral ceilings with exposed wooden beams
拱形大教堂天花板有外露的木梁
- Fully air-conditioned living, dining areas and bedrooms
全空调的客厅，用餐区和卧室
- Televisions in living area and every bedroom
在客厅和每间卧室均设有电视
- Owner's private storage areas: lockable closet and pantry
业主专用存储区：可上锁的衣柜和储藏室
- Wired for ADSL/wifi communications
有线的ADSL/无线通信

Kitchen 厨房

- Gourmet kitchen complete with recently updated appliances, including cook-top range, oven, refrigerator/freezer, microwave, dishwasher, wine fridge; washer & dryer
美食厨房配有最近更新的设备，包括炉灶范围，烤箱，冰箱/冰柜，微波炉，洗碗机，葡萄酒冰箱；洗衣机和烘干机

Bedrooms 卧室

- On upper floor, spacious master bedroom with large ensuite marble bathroom and balcony; twin bedroom with ensuite full bathroom and balcony
在上层楼，宽敞的主卧室并有大套间的大理石浴室和阳台；双卧室套间有完整的浴室和阳台
- Second king bedroom or den with private patio on ground floor; adjacent powder room

第二大套间或书房位于一楼的私人庭院；相邻是化妆室

Exterior 室外

EXTERIOR 室外

- Wrap-around, screened main floor verandah of 845 square feet (78.5 square metres), with hand-painted mural
环绕、有掩蔽的主层有845平方英尺（78.5平方米）外廊，附带手绘壁画的门廊
- Upper balconies total 221 square feet (20.5 square metres)
上层阳台总面积221平方英尺(20.5平方米)
- Plunge pool with cascading waterfall
瀑布带瀑布下水池
- Mature landscaping
绿化的景观
- Foot shower at front entrance
在正门入口脚踏淋浴
- Upgraded irrigation and landscape lighting
升了级的灌溉和景观照明
- Carport
车库

Property Notes

物业备注

PROPERTY NOTES

物业备注

Listed by Helene Robic

- Office: 1 869 xxx
- Office: 1 869 xxx
- Mobile: 1 869 xxx

Details

详情

Location: Nevis - Four Seasons Resort **Facilities:** 3 Bedrooms, 3

位置: 尼维斯 - 四季度假村 设施: 3间卧室, 3

Other Amenities

其他设施

- Proximity to the Resort gives you access to In-Villa Dining services
靠近酒店给您有权使用在别墅内用餐服务
- Housekeeping services
家政服务
- Optional provisioning services
额外供应补给品服务
- Access to Four Seasons Resort Nevis facilities and services include the 24-hour concierge service, fitness center and optional Kids for All Seasons programme
有权使用尼维斯四季度假村设施和服务包括24小时礼宾服务, 健身中心和全年可选的儿童计划

Property Images

物业风貌



NEVIS STYLE REALTY
premiere real estate - nevis - west indies

Your Real Estate Specialists!

您的房地产专家!